



CALL FOR PARTICIPANTS

Chosen Family - *THIERRY HUARD*

Thierry Huard is looking for 2SLGBTQ+ people with a physical artistic practice to work on his Chosen Family project as part of his residency at Studio 303. Interested candidates - in addition to being available for a minimum of three days - are invited to apply.

Dates: August 28th to September 1st 2023, 9 a.m. - 1 p.m.

Honorarium: \$20/hr

Deadline to apply: August 21nd, 2023

Details: Research project on multiform interpersonal relationships within a group. Bringing together members of the 2SLGBTQ+ community, this research aims to explore the concept of the chosen family.

It is through the need to connect with people of similar realities that members of the 2SLGBTQ+ community end up creating a second family. For many, this chosen family becomes the nerve center of their lives.

Priority will be given to applicants who contribute to a broad range of experiences and practices within the constellation of this project. BIPOC artists and arts workers, and those with disabilities, are especially encouraged to apply.

To apply: Please send us your availability and a few words about yourself (bio) to info@studio303.ca before **August 21, 2023** (we'll get back to you on August 22).

For more details on the project and Thierry, [click here](#).



APPEL DE CANDIDATURES

Chosen Family - THIERRY HUARD

Thierry Huard est à la recherche de personnes 2SLGBTQ+ ayant une pratique artistique physique pour travailler sur son projet *Chosen Family* dans le cadre de sa résidence au Studio 303. Les candidat-es intéressé-es en plus d'être disponibles pour un minimum de trois jours - sont invité-es à postuler.

Dates : 28 août au 1er septembre 2023, 9h00 à 13h00

Honoraire : 20\$/h

Date limite de candidature : Lundi le 21 août 2023

Détails : Projet de recherche portant sur les rapports interpersonnels multiformes au sein d'un groupe. Rassemblant des membres de la communauté 2SLGBTQ+, cette recherche vise à explorer le concept de famille choisie.

C'est par le besoin de connecter avec des personnes aux réalités similaires que les membres de la communauté 2SLGBTQ+ finissent par se créer une deuxième famille. Cette famille choisie devient alors pour plusieurs le centre névralgique de leur vie.

Pour postuler : Veuillez nous envoyer vos disponibilités et quelques mots sur vous-même (bio) à info@studio303.ca avant **le 21 août 2023** (nous vous répondrons le 22 août).

Pour plus de détails sur le projet et sur Thierry, [cliquez ici](#).